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VERSLAG KINDERGEMEENTERAAD  
 
DATUM: vrijdag 1 december 2023  
AANWEZIG: Brent, Edmund, Mira, Lena, Liana, Esther, Bram, Maya, Cas, Anna-Lou, Arthur, Lisa  
VERONTSCHULDIGD: Olivier 
AFWEZIG: Bracey 
 

 

 
1. Kennismaking 
Welkom op de eerste zitting van de kindergemeenteraad 2023-2024. We zijn met veel nieuwe gezichten dit 
werkjaar dus startten we de zitting met een kennismakingsquiz. Eerst per 2, en daarna in groep, leerden we 
elkaar beter kennen aan de hand van gekke vragen zoals ‘Zing jij onder de douche?’ of ‘Wat is het raarste dat 
je doet als je alleen bent?’ 
 
Volgende kinderen zetelen dit jaar in de kindergemeenteraad: 
 

• Baillievier Brent 
• Bay Edmund 
• Boucquet Mira 
• Christiaens Lena 
• Clement Liana 
• Couckuyt Esther 
• De Fraeye Bram  
• Degrave Olivier 
• Hillewaere Maya 
• Horré Cas 
• Janart Anna-Lou 
• Malfait Bracey 
• Taveirne Arthur 
• William Lisa 

 
 

2. Kindergemeenteraad uit de doeken 
We deden voor we echt van start gingen nog eens kort de uitleg van de kindergemeenteraad. 
Elke zitting komen we in het Gemeentepunt of op een andere locatie binnen onze Gemeente samen. We 
komen vijf keer samen per werkjaar. In het eerste deel van elke zitting gaan we een de slag met een gekozen 
thema. We brainstormen en werken concrete acties uit.  
 
In het tweede deel van de vergadering gaan we aan de vergadertafel zitten en komen de burgemeester en 
de schepen van jeugd langs om naar jullie vragen/bedenkingen te luisteren. We noemen dit het ‘vragenvuur’. 
Op school kan je vragen van kinderen verzamelen die je hier kan stellen. Elke vergadering blikken we kort 
even terug op de vragen van de vorige keer en hoe men er binnen het gemeentebestuur mee aan de slag 
ging. Er kwamen vorig jaar vragen omtrent speelruimte, sluikstorten, voetpaden, fietsstraten, zwerfkatten, 
verkeersveiligheid, … 
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3. Verkiezing kinderburgemeester 
Iedereen was nu op de hoogte van het reilen en zeilen van de kindergemeenteraad. Het was dus tijd om een 
nieuwe kinderburgemeester te kiezen. We hadden 4 kandidaten: Liana, Lisa, Brent en Cas. Ze stelden eerst 
kort hun motivatie voor waarvoor zij willen strijden als vertegenwoordiger van de kindergemeenteraad. 
 
Liana: een beter Zwevegem. 
Lisa: wil graag werken rond inclusie en diversiteit. Het is belangrijk dat iedereen zich thuis én welkom voelt. 
Brent: wil graag werken rond een veilige en leuke gemeente. 
Cas: slechts 1 woord is van belang: FUN! Cas zou graag meer fun brengen in onze gemeente. 
 
Na een spannende stemming waarin het gelijk opging kwam op het einde toch een winnaar uit de bus, met 
slechts 1 stem verschil. Brent Baillievier werd verkozen als kinderburgemeester.  
 
4. Speeddate met andere diensten 
Tijdens de eerste kindergemeenteraad vlogen we er meteen stevig in. Om andere diensten een inkijk te 
geven in de leefwereld van kinderen en jongeren, organiseerden we een speeddate. Op deze manier hopen 
we ook andere gemeentelijke diensten te kunnen inspireren. Hieronder is alvast een kleine samenvatting per 
dienst met de meest opvallende zaken. 
 
Sociale dienst/OCMW 
Er werd nagedacht bij de term armoede in termen van de leefwereld van kinderen omdat dit wel wat 
vragen/bedenkingen opriep: zakgeld (hoe gaan kinderen zelf om met hun zakgeld, niet alle ouders geven 
zakgeld), vrije tijd (altijd op kamp kunnen gaan of de sport beoefenen die je zelf wil is niet altijd mogelijk 
voor iedereen)… Er heerst nog veel taboe rond het onderwerp. Het zou fijn zijn als dit bespreekbaarder 
gemaakt kan worden op school. 
 
Daarnaast kwam vaak naar boven dat er moet ingezet worden op de toegankelijkheid op speelpleintjes en 
dat iedereen zijn talent moet kunnen gebruiken of tonen.  
 
Woonzorgcentrum 
Er was erg veel interesse naar de werking van het woonzorgcentrum: hoeveel inwoners zijn er?, worden 
veel activiteiten gedaan met de mensen? 
 
In de toekomst zou een samenwerking met de kindergemeenteraad leuk zijn om een actie op poten te 
zetten tussen kinderen en ouderen. 
 
Dienst communicatie 
De kinderen waren benieuwd naar de betekenis van communicatie en wilden weten hoeveel tijd dagelijks 
wordt besteed aan het creëren van het Infopunt, de website en sociale media. 
 
De dienst communicatie vroeg de kinderen input voor de digitale schermen in de straten. Er kwamen 
suggesties zoals informatie over wegwerkzaamheden, veilig fietsen, waarschuwingen voor zwerfvuilboetes… 
 
Daarnaast kwam naar boven dat kinderen het Infopunt minder bekijken maar vooral geïnteresseerd zijn in 
jeugdnieuws op de Facebook-pagina van de jeugddienst (Buitenspeeldag, vakantiekampjes, 
speelpleintjes…). 
 
Dienst sport 
Er werd gepolst naar uitbreidingsmogelijkheden de ‘vrije’ sportinfrastructuur (kunstgrasvelden in Moen, 
volleybalveld in Heestert…). Transfo Outdoor blijkt niet zo bekend bij de kinderen dus zal hier extra reclame 
voor gemaakt worden bij hen. 
 
Ook kwam ter sprake dat niet iedereen in de klas kan sporten vanwege gebrek aan vervoer of financiële 
middelen. Het werd voorgesteld om het verhaal van MIA-UiTPAS meer bekend te maken in sportclubs. 
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Dienst cultuur 
Qua evenementlocaties zijn vooral het Park en het ‘kerkeplein’ bekend. Transfo wordt eerder gekoppeld aan 
avontuurlijk sporten. Het dodelijk ongeval blijft hier wel nog nazinderen. De duiktank is voor kinderen 
minderen interessant omdat je er niet zomaar kan gaan zwemmen. 
 
Opvallend is dat het theatercentrum vooral bekend is van schoolvoorstellingen maar dat kinderen er anders 
amper komen. Het is er ook koud en niet erg toegankelijk voor een grote groep. 
 
Mochten kinderen hun eigen festival kunnen samenstellen zouden Taylor Swift, Niels Destadsbader, 
Pommelien Thijs & Camille op de affiche staan. Er zouden ijs- en wafelkramen zijn, een dansvloer en 
workshops zoals paardrijden. Bier en sigaretten zijn hier niet direct welkom ����.  
 
Politie 
De meeste kindergemeenteraadsleden zeiden dat de politie beter moet letten op een veilige 
schoolomgeving: controle in de fietsstraten, correct parkeren van auto’s en het naleven van de 
snelheidsbeperking. Ook vonden ze dat de communicatie tussen de politie en kinderen/jongeren duidelijker 
kan zijn. 
 
5. Eedaflegging kindergemeenteraadsleden + persfoto 
In het bijzijn van de burgemeester en enkele schepenen legde iedereen de eed af en dit deed iedereen 
geweldig. Als officieel lid van de kindergemeenteraad zal je binnenkort ook een persoonlijk lint toegestuurd 
krijgen. 
Daarna haalden we onze mooiste glimlach boven voor de persfoto. 
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6. Afsluitende receptie 
Tot slot werd de eerste zitting afgesloten met een receptie in het bijzijn van ouders, schepenen en de 
burgemeester.  
 
7. Belangrijke data 
Als lid van de kindergemeenteraad zal je af en toe ook uitgenodigd worden bij (officiële) gelegenheden. Dit is 
uiteraard geen verplichting. Indien je komt, vragen we om je lint van de kindergemeenteraad aan te doen. 
 
VOLGENDE VERGADERING: VRIJDAG 19 JANUARI 2023 @HUIS VAN HET KIND OM 16.00U 
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